
Z á p i s
ze 14. jednání zastupitelstva obce, konaného dne 22.11.2007

v 19.00 hodin v jídelně KD v Dražicích
________________________________________________________

Přítomno: 9 členů zastupitelstva
                 2 občané

Program jednání: 1. Zahájení, schválení programu jednání
2. Plnění rozpočtu obce, rozpočtové opatření 4/2007,rozpočet na r.2008
3. Různé-vodné a stočné, usnesení
4. Diskuse
5. Závěr

___________________________________________________________________________

      1) Zahájení, schválení progamu jednání
Jednání zahájil a řídil starosta obce Stanislav Flígr. Pověřil zápisem místostarostu pana Smažíka a 
ověřovateli jmenoval pana Kuldana a paní Mičíkovou. Dále předložil návrh programu jednání 
zastupitelstva obce a okomentoval jednotlivé body. Zastupitelé 9 hlasy program schválili.
U s n e s e n í   č. 63/2007
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu jednání 9 hlasy.

V úvodu provedl starosta kontrolu bodů a úkolů z minulého zastupitelstva. Nejprve 
informoval o tom, že pozemky v místě starého hřbitova kolem kostela nejsou obce ani církve, ale 
fyzické osoby. Není tedy prioritou obce tento pozemek zajišťovat. Dále informoval, že prověřil 
možnost koupě pozemku lesa, který dostal v minulém zastupitelstvu. Zjistil, že pozemek je špatně 
přístupný a zdevastovaný. Pro údržbu tedy poměrně nákladný a navíc do něj bude nutné ihned 
investovat peníze. Je otázkou, zda obec tedy potřebuje nyní takto investovat. Zastupitelé vzali 
informaci na vědomí a pověřili pana Mynaříka prověřením možností větší dotace na zalesnění. V 
opačném případě je tato investice nezajímavá.

Starosta znovu požádal předsedu finančního výboru a kontrolního výboru, aby provedli 
řádnou kontrolu, neboť na 5.12.2007 je ohlášen audit nadřízeného orgánu.

2) Plnění rozpočtu obce, rozpočtové opatření 4/2007, návrh rozpočtu na r. 2008
V dalším bodě okomentoval starosta obce jednotlivé položky výdajů a příjmů obce k 31.10.2007. 
Materiál byl předložen v předstihu zastupitelům. Zastupitelstvo obce vzalo informaci na vědomí.
Starosta dále předložil ke schválení rozpočtové opatření číslo 4/2007. Okomentoval jednotlivé 
položky změn rozpočtu. Zastupitelé 9 hlasy schválili rozpočtové opatření č. 4/2007.
Starosta dále předložil zastupitelům návrh rozpočtu na rok 2008. Okomentoval jednotlivé položky 
výdajů a příjmů a požádal o případné připomínky z řad občanů a zastupitelů. Návrh rozpočtu bude 
řádně vyvěšen na veřejné vývěsce a internetu. Po konzultaci a diskusi vzali zastupitelé informace 
starosty na vědomí. Zastupitelé zároveň pověřili předsedu finanční komise, aby ve spolupráci s paní 
Slabou dopracoval návrh rozpočtu do příštího zastupitelstva.
U s n e s e n í   č. 64/2007
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2007 9 hlasy.

3) Různé – vodné a stočné, usnesení
1. Starosta dále informoval o průběhu uzavírání a ukončování smluv o stavebním spoření s 

jednotlivými občany, vinkulovanými ve prospěch obce na plynofikaci. Zastupitelé vzali 
informaci na vědomí.



               - 2 -

2. Zastupitelé pokračovali v diskusi, započaté již minulé jednání, týkající se výše vodného a 
stočného. Starosta informoval o jednotlivých nákladech provozování čistírny odpadních vod 
a nákladů na opravu kanalizace. Zmínil zvýšení DPH a upozornil na nutnost tvorby rezerv 
na opravu stávající sítě. Také seznámil přítomné s platbami v okolních obcích. V závěru 
předložil návrh nových částek za vodné a stočné, který by začal pokrývat náklady na provoz. 
Návrh je též na webových stránkách obce.

3. Paní Marcela Mrzenová požádala o pronájem nebytových prostor domu čp. 134 (jedné 
poloviny) za účelem kancelářských prací v tomto prostoru. Zastupitelé návrh 9 hlasy 
schválili a pověřili starostu podpisem smlouvy za podmínek standardních v obci, tj. 400,- 
Kč/m2.

4. Paní Pavla Dědovská požádala o odkoupení třímetrového pásu v délce cca 34 m parc.číslo 
135/14 a 135/16 v KÚ Dražice za účelem vytvoření dalšího přístupu na pozemek paní 
Dědovské za bytovým domem. Zastupitelé 9 hlasy schválili záměr odprodat část pozemků 
p.č. 135/14 a 135/16 v KÚ Dražice manželům Dědovským.

5. SDH pořádá hasičský ples 19.1.2008 a požádal o osvobození od poplatku ze vstupného. 
Zastupitelé 9 hlasy schválili osvobození od poplatku ze vstupného na hasičský ples.

6. MS Raště požádalo o osvobození od poplatku ze vstupného na myslivecký ples 10.11.2007. 
Zastupitelé 9 hlasy schválili osvobození od poplatku ze vstupného na myslivecký ples.

7. Společnost Vodafone požádala o souhlas obce Dražice s umístěním základové stanice na 
katastrálním území obce. Zastupitelstvo vzalo informaci na vědomí a pověřilo starostu 
dalším jednáním se společností Vodafone.

8. Starosta informoval zastupitele o možnosti koupi bytového domu Lesanka. Zastupitelé 
pověřili starostu obce jednáním o jeho případné koupi.

9. Starosta předložil zastupitelům dodatek č. 2 k "Vnitřní směrnici o účetnictví, účtování o 
majetku, oběhu účetních dokladů a inventarizaci" ke schválení. Zastupitelé dodatek č. 2 k 
výše uvedené směrnici 9 hlasy schválili.  

10. Starosta informoval o tom, že kronika základní školy byla psána od roku 1888 s tím, že v ní 
chybí posledních 7 let. Ta nebyla dopsána bývalým ředitelem základní školy. Bohužel je tím 
hodnota kroniky snižována. Zastupitelé pověřili nového ředitele školy, aby ve spolupráci s 
učitelským sborem zajistil dopsání kroniky, a to do roku 2008.

11. Paní Mičíková informovala o personálních změnách v kuchyni školy, kde odcházející paní 
Gálikovou nahradila paní Fuková
U s n e s e n í   č. 65/2007

ad 2) Zastupitelé 7 hlasy schválili návrh na zvýšení stočného na částku 13,60 kč bez DPH.  
2 se zdrželi hlasování.

ad 3) Zastupitelé 9 hlasy schválili pronájem poloviny domu čp. 134 paní Marcele Mrzenové 
za podmínek standardních v obci – tj. 400,- Kč/m2 a pověřili starostu podpisem nájemní smlouvy.

ad 4) Zastupitelé 9 hlasy schválili záměr odprodat část pozemků p.č. 135/14 a 135/16 v KÚ 
Dražice manželům Dědovským.

ad 5) Zastupitelé 9 hlasy schválili osvobození od poplatku ze vstupného na hasičský ples  
dne 19. ledna 2008.

ad 6) Zastupitelé 9 hlasy schválili osvobození od poplatku ze vstupného na myslivecký ples  
dne 10.11.2007.
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ad 9) Zastupitelé 9 hlasy schválili dodatek č. 2 k  "Vnitřní směrnici o účetnictví, účtování o 
majetku, oběhu účetních dokladů a inventarizaci".

4) Diskuse
Diskuse probíhala průběžně k projednávaným bodům.

        5)  Závěr
Jednání bylo ukončeno ve 21.00  hodin
Příští jednání zastupitelstva obce bude 20.12.2007 v 18.00 hodin
Zapsal: Lubomír Smažík

............................................................. ............................................................
                ověřovatelé zápisu                 starosta obce


